
Zápisnica z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

15.8.2023 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,00 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Veronika Šunová  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Schválenie navrhnutých členov komisií Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch. 

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2023. 

4. Prerokovanie škodovej udalosti. 

5. Informácia o oprave havarijného stavu lavice cez potok Kvačianka. 

6. Prerokovanie výmeny PVC podlahy v MŠ Kvačany. 

7. Prerokovanie návrhu Dodatku č. 4 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 

obec Kvačany. 
8. Správa o kontrolnej činnosti HK za prvý polrok 2023. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na druhý polrok 2023.  

10. Rôzne.  

11. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 6, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Mgr. Jána Rypáka a Romana Lasáka 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval, že predseda komisie pre ochranu verejného poriadku a životného 

prostredia predložil doplnený zoznam členov svojej komisie. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých členov komisie v nasledovnom zložení: 

komisia pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia  

členovia  Jaroslav Tkáč 

Ľubomír Mliečko 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



Nakoľko sa poslanec Galica vzdal mandátu, treba do komisie o ochrane verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov vymenovať nového člena. Navrhnutá bola poslankyňa 

PeadDr. Jana Odleváková. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

komisia o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov  

člen   PeadDr. Jana Odleváková 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na úľavu poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, ktorí sa na území obce 

nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a poplatok schválili. Potom 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. MUDr. Andreja Piovarčiho o úľavu na 

poplatku za komunálny odpad na rok 2023,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: MUDr. 

Andrej Piovarči, MUDr. Eva Piovarčiová, Artur Piovarči a Oliver Piovarči, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v zahraničí, 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Pavla Mataja o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby : 

Zuzanu Hercik so synom Samuelom nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v Nemecku. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Milana Šablatúru o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: 

Šablatúrová Alžbeta, Waigiert Veronika rod. Šablatúrová, Foster Barbora, rod. Šablatúrová, 

a Šablatúra Ján, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú v zahraničí,  

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jaroslava Stromčeka o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023,  

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: Ľubicu 

Stromčekovú, Moniku Stromčekovú a Lenku Stromčekovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v Rakúsku. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Majerčiakovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023,  

j) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na osoby: 

Vlastimila Majerčiaka, Ing. Janu Majerčiakovú, Annu Majerčiakovú, Ing. Róberta Majerčiaka a Ing. 

Vlastimíra Majerčiaka nakoľko sa dlhodobo nezdržiavajú v obci, 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

k) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Zdeny Bálekovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023,  

l) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Ing.  Evu 

Burišovú rod. Bálekovú a jej dcéru Alinu, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava v obci Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou sl. Šunovej o preplatenie škody, ktorá jej bola 

spôsobená pri obecnej akcii pálenie Jánskych ohňov. V elektronickej komunikácii s poškodenou 

starosta uviedol, že obec nie je zodpovedná za konanie jednotlivca a poveternostné podmienky. 

K uvedenému nemal čo už dodať a preto odovzdal slovo sl. Šunovej. Táto požaduje preplatenie 

škody v sume 33 €, ktorá jej bola spôsobená, alebo žiada aspoň preplatenie poplatku za čistiareň. 

Poslanci sa vyjadrili, že je potrebné na takúto akciu sa obliecť primerane podmienkam, nakoľko 

akcia sa nekonala v interiéry. Poslanci nesúhlasili s preplatením škody. Sl. Šunová sa vyjadrila, že sa 

obráti na právnika, s čím poslanci ani starosta nemali problém. Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie požiadavku sl. Šunovej, 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje preplatenie škody sl. Šunovej. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



 

5. Starosta informoval , že z dôvodu havarijného stavu lavice cez Kvačianku bola oslovená firma na 

jej opravu a cenová ponuka bola zaslaná poslancom e-mailom. Oprava už prebehla. Ale je potrebné 

schváliť presun finančných prostriedkov z rezervného fondu. Potom starosta prečítal návrh 

uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o oprave havarijného stavu lavice cez potok 

Kvačianka, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na opravu lavice cez potok Kvačianka. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval poslancov o doručených cenových ponukách na výmenu PVC podlahy 

v jedálni materskej školy. Poslanci schválili použitie rezervného fondu vo výške 2.500 € a RO č. 

4/2023, kde je použitie rezervného fondu na opravu lavice cez Kvačianku a výmena PVC podlahy 

v jedálni materskej školy. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o cenových ponukách na výmenu PVC 

podlahy v jedálni MŠ Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 € bez DPH,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na výmenu PVC podlahy v jedálni MŠ 

Kvačany vo výške 2.500,00 €, 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 4/2023 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta obce oboznámil prítomných, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 4 k VZN Obce 

Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, neboli doručené žiadne písomné 

pripomienky. Ide o úpravu poplatku za školský klub detí a pridanie zálohovej platby za stravu, ktorá 

bude použitá na úhradu obedov, ktoré si žiak neprevezme z dôvodu, že nebude prítomný na 

vyučovaní a obed si neodhlási. Potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 4 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o 

určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých 

zriaďovateľom je obec Kvačany, 
b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 4 k VZN Obce 

Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany, neboli zaslané žiadne písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 4 k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom 

je obec Kvačany bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok č. 4 

k VZN Obce Kvačany č. 1/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a 

školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Kvačany. 
Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           



                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke PhDr. Marcele Jaškovej, ktorá prítomných 

oboznámila so správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Kvačany za 1. polrok roka 

2023. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce 

Kvačany za prvý polrok 2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta ďalej informoval prítomných, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na 2. polrok 2023 neboli na obec podané žiadne písomné pripomienky. Odovzdal slovo hlavnej 

kontrolórke, ktorá predniesla poslancom návrh plánu na 2. polrok roka 2023. Prítomný poslanci 

nemali žiadne pripomienky k prednesenému plánu kontrolnej činnosti. Následne starosta prečítal 

návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 2. polrok 2023 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023 

bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta informoval prítomných, že bola zverejnená Výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl vo výške 50 miliónov Eur. 

Máme spracovanú projektovú dokumentáciu na nadstavbu školskej jedálne, kde je ale potrebné jej 

prepracovanie na podmienky výzvy. Bolo uskutočnené výberové konanie na spracovateľa, len je 

potrebné podpísať zmluvu. Väčšina poslancov však nesúhlasila s tým, aby sa do výzvy išlo, nakoľko 

uvedená suma nie je zárukou toho, že nám nejaké prostriedky budú poskytnuté z dôvodu, že 

prihlásených do výzvy bude veľa základných škôl. Je zbytočné vyhadzovať peniaze na 

prepracovanie projektovej dokumentácie, aj keď v zmluve je uvedená podmienka, že 50 % bude 

vyplatených teraz a 50 % len po pridelení finančných prostriedkov. Spolufinancovanie je 

v spomínanej výzve vo výške 8%, čo je pre obec dosť. Starosta následne prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výsledky prieskumu trhu na vypracovanie PD pre stavbu 

s názvom: „Rekonštrukcia a modernizácia objektu Základnej školy v obci Kvačany“, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 € bez DPH,  

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním Zmluvy o dielo s úspešným uchádzačom 

firmou TANOT s.r.o., Hanušovce nad Topľou.  



Hlasovalo:  za -    2 / Anna Drbjaková, Roman Lasák / 

proti –   4 / Adriana Bošancová, PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká,     

                             Mgr. Ján Rypák /  

zdržal sa –  0 

 

Poslankyňa Bošancová informovala o pripravovanej schôdzi v DB č. 226, ktorá by sa mala konať 

3.9.2023 o 14,00 hod. Mali by sa prejednávať parkovacie miesta v okolí bytovky. Nakoľko sa jedná 

o pozemky, ktoré patria obci, poprosila starostu, aby sa spomínanej schôdze zúčastnil. 

Starosta informoval prítomných o možnosti zaviesť na strelnicu kamerový systém. Je ale potrebné 

zistiť, pokiaľ je vedený kábel elektrického vedenia, ktorý bol v určitom mieste odstránený 

neznámymi osobami. Bola oslovená firma, ktorá sa tomu bude venovať. Kamerový systém pomôže 

pri kontrole počtu strieľajúcich. Ďalej informoval o požiadavke p. Veselého odkúpiť pozemky od 

Slovenského pozemkového fondu SR, ktoré sa nachádzajú aj pod miestnou komunikáciou, ktorá 

vedie k RD č. 29, 235, 236 a 237. Obec bude prizvaná k vytyčovaniu a bude žiadať zakreslenie 

geometrického plánu aj s miestnou komunikáciou, kde by chcela od SPF spomínanú časť pozemku 

odkúpiť. Ďalej informoval o plánovanom koncerte, ktorý sa uskutoční v kostole sv. Kataríny 

v Kvačanoch. Posedenie s p. farárom sa uskutoční v KD. 

Poslankyňa Odleváková sa informovala ohľadom opiľovania stromov, ktoré zasahujú do 

elektrických a telekomunikačných káblov. Podľa vyjadrenia SSE sú povinní opiľovať konáre 

vlastníci pozemkov. Ďalej sa informovala o izolácii bytu v MŠ, nakoľko dochádza k zatekaniu 

v kúpeľni z východnej strany. Starosta informoval, že na stene sa nachádza puklina, ktorá mala byť 

opravená. Izolácia spodnej steny je urobená.  

Poslankyňa Sihocká sa informovala, v akom štádiu je verejné osvetlenie v časti Trávniky. Starosta 

informoval, že na stavebnom úrade je podaná žiadosť na stavebné konanie. Kedy však elektrárne 

budú kopať elektrinu v tejto časti sa nevie.   

 

11. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,00 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Mgr. Ján Rypák             ........................................ 

 

Roman Lasák                 ........................................ 


